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Referat  

Skoleutvalget ved Rud videregående skole 

Møtested: Rud vgs 

Dato: 09.01.2023 

Tid: 11:30-13:00 

Referent: Kristine Krogh 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Emel Emiri Haklaj 
 

Lærer 
 

Representant for ansatte 
 
  
 

Ingeborg Haugen Elev 3MDE Elev 

Johannes Berger Elev 3MDD Elev 

Isak Strøm Elev 2FRA Elev 

Victor Yankolov Elev  Varamedlem 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
Geir Lindblad 
 

Rektor Skolen 

Rune Ludvik Eriksen Assisterende rektor Skolen 

Ikke til stede: Serian Jeng, elev 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
3/22-23 Sanitærprodukter på toalettene.  

 
 

4/22-23 Ønske om flere vanndispensere  

   

   

 Eventuelt  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 
Sak 3/22-23 Sanitærprodukter på toalettene.  

Hva kom fram i diskusjonen: 
Det er et ønske om å få alle størrelser på tamponger og lettere tilgjengelighet til sanitærprodukter.  
Ledelsen /elevtjenesten vil se på en løsning og kommer med et forslag før neste møte.  
Innspill fra elevene: Er det en mulighet for at dette kan være tilgjengelig hos miljøarbeider? 
 
Sak 4/22-23 Ønske om flere vanndispensere.  

Hva kom fram i diskusjonen: 
Rektor: Dette har vært et tema tidligere og det har kommet på plass flere vanndispensere blant annet 
i O-bygg og utenfor kantinen. Utfordringen er at det må være et avløp der vanndispenseren skal stå. 
 
Elever: Det oppstår ofte kø ved vanndispenseren utenfor kantinen. Er det mulig å få en i C-gangen 
også, ev. en ekstra ved kantinen?  
Rektor: C-gangen er en rømningsvei og derfor er det ikke mulig. 
 
Elever: Det er noen som opplever at det er for langt å gå, men generelt er ikke dette et stort problem. 
Vanndispenser ved A207 er muligens ødelagt, kan denne repareres? 
 
Rune Ludvik: Vi er veldig positive til at elever etterspør mere vann og drikker dette. Kantinen skal 
bygges noe om i vinterferien så vi skal se på hvilke muligheter det er der. 
 
Rektor informerer om at det skal gjøres noen endringer i kantinen i vinterferien for å hindre kø og 
svinn.  
Elever: ønske om å ta mer i bruk VIPPS for at køen skal gå raskere. 
 
Rune Ludvik: Opplever elevene kantinen som et trygt sted å være?  Det er mange «ukjente» elever til 
stede. 
 
Elever: Har en generell oppfattelse at ingen føler seg utrygge der og det er positivt at man kan be 
andre om hjelp om det skulle oppstå en situasjon. Noen elever unngår kantinen pga. kø. 
 
Rune Ludvik: Vi ser at kantinen er et veldig viktig sted for elevene og ber dere om å komme til oss med 

tilbakemeldinger om det skulle være noe. 

 

 

 

Eventuelt 
Elever: Når starter ordningen med gratis måltid? 
Rektor: Det jobbes med løsninger nå og vi starter opp snart. Det blir trolig tilbud om et gratis 
frokostmåltid (grøt). 
 
Elever: Ref forrige møte så oppleves det fortsatt forstyrrelser fra andre elever særlig på 
dramarommene. Dette har blitt et enda større problem. 
 
Rune Ludvik: Følger opp dette med en gang. 
 
I forkant av neste møte vil elevrepresentantene få noen oppgaver og spørsmål som må forberedes. 


